
機電學院機電科技博士班資格考試申請書(筆試) 

姓名  學號 
 

組別  申請考試學期 
     學年 

第   學期 

 

本次為第_____次數申請資格考試(筆試)。 

 

博士生需於入學三年內完成資格考核，學生於入學三年內最多可申請參加資格考核三次，

每次資格考核可申請考 1-3 個科目，但每次僅可申請 1 門基礎科目。 

本次申請考試科目 

 

 

 

申請人簽名：                 申請日期：           

指導教授簽章：__________________ 

分組所長簽章：________________ 

機電學院機電科技博士班審核簽章：________________________ 

註：依九十一學年度第一學期第三次行政會議決議：「博士生所選考之資格考科目應以在修

讀碩士班或博士班期間內，已修畢之相同科目或類似科目為原則，學期中仍在修讀之

科目，該學期亦不得做為選考科目。若對選考科目有疑義時，由各分組之所長認定。」 

註：學生於入學三年內最多可申請筆試三次，每次可申請考 1-3個科目，但每次僅可申請

1門基礎科目。若累計申請三次筆試，但未通過三科資格考核者，應令退學。 

註：依本班修業辦法第五條規定：「學生資格考試科目之選定，需經指導教授同意。未選定

指導教授者，不得申請資格考試。」 

 

 



Institute of Mechanical and Electrical Engineering  

Ph.D. Qualifying Exam Application Form (for written test) 

Date：     /  ___/__   (yy/mm/dd) 

Name  Student ID  

Academic Division 

□ Mechatronic Engineering  

□ Vehicle Engineering 

□ Automation Engineering 

This is my         time applying for qualifying exam. 

Course(s) applied  

for this exam 

 

 

 

Applicant：                 (signature)      

Academic advisor：                          (signature) 

Chair of academic division：                           (signature) 

Dean：                           (signature) 

Note 1: Only courses taken during the student’s time as master or Ph.D. student are eligible for 

qualifying exam. Only courses already passed or similar are considered. Courses taken during 

a semester cannot be considered for qualifying exam at the same semester. When doubt about 

qualification course arises, chair of academic division will arbitrate. 

Note 2: Qualifying exams must be completed within 3 years after enrollment. After enrollment, 

students can apply to attend qualifying exam no more than three times during these 3 years. 

Each time students can apply to take 1~3 exams at once, however only one basic knowledge 

course among them is allowed. Students who exceed the time requirements or go over the 

maximum allowed number of times will be expelled from the university. 

Note 3：The selection of courses for the student’s qualifying examination must be approved by 

academic advisor. Those who have not selected academic advisor are not allowed to apply 

for the qualifying examination. 

 


